



EG-Konformitätserklärung EC-Declaration of Conformity

Wir (Name des Herstellers) Thitronik GmbH
We (manufacturer's name)

Anschrift Redderkoppel 5
Adress 24159 Kiel (Germany)

erklären in alleiniger Verantwortung, dass das Produkt
declare under our sole responsibility that the product

WiPro III

(Name, Modell- oder Typenname)
(name, type or model)

auf das sich diese Erklärung bezieht, mit den folgenden Normen/ normativen
Dokumenten übereinstimmt.

To which this declaration relates is in conformity with the following standard(s) or other normative document(s).

ECE-Regelung Nr. 10 Regelungsstand 03

R&TTE Richtlinie 1999/5/EG

EN 300 220-1: V2.4.1

EN 300 220-2: V2.4.1

EN 301 489-1: V1.9.2

EN 301 489-3: V1.6.1

Niederspannungsrichtlinie 2006/95/EG

EN 60950-1: 2006 + A11:2009 + A1:2009

+ A1:2010 + A12:2011 + A2:2013 + AC:2011

(Titel, Ausgabedatum der Norm(en) oder der anderen normativen Dokumente)
(title and/ date of issue of the standard(s) or other normative documents)

Kiel, 15.11.2014

Mark Thietje

(Ort, Datum der Ausstellung)

(Name, Unterschrift des Verantwortlichen)

Diese Konformitätserklärung entspricht der Europäischen Norm EN 45014 „allgemeine Kriterien für Konformitätserklärungen von Anbietern“. Die Grundlage der Kriterien sind internationale Dokument, insbesondere ISO/IEC-Leitfaden 22, 1982, "Information on manufacturer's declaration of conformity with standards or other technical specifications".

This Declaration of Conformity is suitable to the European standard EN 45014. "General criteria for supplier's declaration of conformity" The basis for the criteria has been found in international documentation, particularly in ISO/IEC Guide 22, 1982. "Information on manufacturer's declaration of conformity with standards or other technical specifications".